
Skolebestyrelsesmøde 24. november 2022  
kl. 18.00 - 21.00 i møderum 1-2 

 
Deltagere:  
Forældrevalgte 
Elevrepræsentanter  
Medarbejdere   
Skolens ledelse  
 
Facilitator: Jesper 
Afbud: Fraværende: Rikke, Thea-Ann, Sandra 
Referent:  
 

 
Emne (og 

ansvarlig) 
Hvad skal vi udrette? Tid Beslutning og hvem gør hvad? 

1. Godkendelse af 
dagsorden /alle. 

 5 Dagsorden godkendt. 

2. Nyt fra eleverne 
/elevrådet. 

 10 Elevrådet har drøftet tiltag i forbindelse med god 
kultur for brug af toiletterne. Elevrådet har været 
rundt i klasserne i B og C med et oplæg om dette. 
 
Elevrådet har igangsat en konkurrence i forbin-
delse med julepyntningen. Der er banko og 
æbleskiver i C-skolen efter kirkegang d. 20. 
december om aftenen. 
 
Fælleselevrådet i Randers har drøftet alkoholkultur 
og brug af nikotinprodukter. 



3. Brugertilfredsheds-
undersøgelse. 

Igangsættes d. 22. november. Drøftelse 
af tiltag til en høj svarprocent i løbet af 
processen. 

20 Undersøgelsen udsættes. 

4. Feriekalenderen 
(bilag)  

Sendes i høring i skolebestyrelserne. 10 Skolebestyrelsen har ingen bemærkninger til 
feriekalenderen. 

5. Skolefoto 
 

 15 Ledelsen giver fotografen en tilbagemelding på 
baggrund af drøftelsen.  

6. Sikker skolevej jf. 
seneste svar til 
skolebestyrelsen. 
(Punktet udsat fra 
sidste møde.) 

Fortsat drøftelse. 15 Punktet udsættes. 

 Pause Med tur i c-skolen 15  
  



7. Tema:  
Skolebestyrelsens 
arbejde jf. kurset d. 
26. oktober? (Bilag.) 
Herunder årshjul og 
arbejdet med 
principper. 

Hvad tog de deltagende medlemmer 
med sig tilbage fra kurset? 
 
Skolebestyrelsens arbejde på 
Assentoftskolen. 
 
Arbejdet med principper og årshjul. 

60 Næsten hele bestyrelsen var repræsenteret - både 
forældre-, elevråds- og 
medarbejderrepræsentanter.  
Tilbagemeldingen til forvaltningen er, at det var et 
godt kursus, der kunne være rettet mere til i forhold 
at der også var elevdeltagelse. 
 
Principperne efterses og der skal udarbejdes 
yderligere principper. Forretningsorden for 
skolebestyrelsen revideres. 
 
Vi fastholder temamødet i foråret og her er temaet: 
Skole-hjem samarbejdet. 

8. Nyt fra ledelsen og 
formanden. 

 15 Formanden: 
På skolerådet blev man orienteret om trivsels-
målingen for unge på landsplan. 
Man har gjort forvaltningen opmærksom på, at 
data er gamle, når de udgives. 
Kommunikation fra folkeskolerne i forbindelse med 
valg af platforme mm.  
Branding af folkeskolen med henblik på at 
fastholde elever i skoledistrikterne. 
Formanden har opfordret til, at man drøfter, hvad 
man vil med skolerådet. 
Man blev orienteret om retningslinjen for 
forældrebetaling til kost på lejrture. 
Orientering på skolerådsmødet om budgettet. 
Ledelsen:  

9. Eventuelt 
- Bordet rundt. 

 15  

 


